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Érkezett: 2017 AUG 31 ,

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 1 .§ (2)
bekezdése szerinti feladatkörében eljáró Semjén Zsolt Miniszterelnök-helyetteshez ,

„A katolikus egyház milyen alapon szól bele az állam működésébe? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön azt nyilatkozta, hogy a kormány várja a katolikus egyházi álláspontját a lombikbébiprogra m
szabályozásával kapcsolatban . Ön azt mondta, várják Veres András püspök javaslatát egy olya n
szabályozásra, ami az egyház tanításainak is megfelel és orvosi-biológiai szempontból i s
működik. Ön „horror kategóriának” nevezte azt, ami a be nem ültetett embriókkal történik
világszerte .
Valamint azt is mondta, hogy „Amit mi tehetünk, az az, hogy legalább Magyarországon
akadályozzuk meg a magyar n őknek és magyar házaspároknak, magyar embereknek a z
embrióival, magzataival, végső soron – az én fölfogásom szerint – emberekkel, magya r
emberekkel, a magzati korukat élő magyar emberekkel kísérletezzenek, legyilkolják őket,
lefagyasszák, kidobják őket, és a szöveteiket felhasználják ipari célra ”

Mindezek miatt kérdezem :
• Mi köze a katolikus egyháznak ahhoz, hogy az állam milyen módon támogatja a

meddőpárokat?
• Ön szerint mit kellene tenni a fel nem használt embriókkal ?
• Ön szerint kinek a joga, hogy a fel nem használt embriók sorsáról dönthessen? A

szülőnek, az államnak vagy a katolikus egyháznak?
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• Mit nevez Ön „horror kategóriának” a lombikprogramban ?

Érdeklődve várom válaszát !

Budapest, 2017. augusztus 31 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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